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Încheiat azi, 7 februarie 2023,  în cadrul şedinţei extraordinară   a Consiliului
Local al municipiului  Alba-Iulia.
 Şedinţa  a  fost  convocată  în  baza  Dispoziţiei  nr.  71/2023 a  Primarului
municipiului Alba Iulia.
 Lucrările şedinţei extraordinare  se desfășoară  în regim de videoconferintă. 
 Marcel  Jeler:  ”La ședință  sunt  prezenți  un număr de  19 consilieri.  Lipsește
doamna consilier Câmpeanu Vlad Ioana și domnul consilier Sergiu Nicolae Vârtei.

Dau cuvântul domnului  presedinte ales.”
Stanciu Alin Gheorghe: ”Bună ziua.  Vă propun ca modalitate de vot a ședinței

de azi,  votul prin apel nominal. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?”Cine este
pentru? Împotrivă? Abțineri?”

”Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 19 voturi pentru Bucureștean
Narcisa  Ioana,  Dumitru  Nicolae  Alexandru,  Filimon  Marius,  Florea  Victor  Paul,
Fulea Ioan, Gavrilă Paven Ionela, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, Marean Claudiu,
Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa,
Popescu Emil Antoniu, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu
Raul Sebastian, Vîlcan Marcela.”   

Pleșa Gabriel: ”Pe  ordinea de zi avem 6 proiecte de hotărâre. Suplimentar a
fost  introdus  proiectul  nr.  7.  Supun la  vot  proiectul  ordinii  de  zi  cu  completarea
adusă. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?”

”Fiind supus la vot, acesta a fost votat  cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul, Fulea Ioan,
Gavrilă  Paven Ionela,  Horșa Ionuț,  Lupea Ioan Gabriel,  Marean Claudiu,  Medrea
Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, Popescu
Emil  Antoniu,  Rotar  Corina,  Sandu Cornel  Stelian,  Stanciu Alin,  Tudorașcu Raul
Sebastian, Vîlcan Marcela.”   

Marcel Jeler: ”Dacă vă găsiți în una din situațiile în care nu puteți lua parte la
deliberare și la adoptarea hotărârilor, fie personal, fie prin soț, soție, afini sau rude
până la gradul al patrulea inclusiv, aveți un interes patrimonial în problema supusă
dezbaterilor consiliului local vă rog să le precizați acum.”
 Gavrilă Paven Ionela: ”La proiectul nr. 6 nu voi participa la dezbatere și la
vot.”
  Corina Rotar: ”La proiectul nr. 6 nu voi participa la dezbatere și la vot.”
 Sandu Cornel Stelian: ”La proiectul nr. 6 nu voi participa la dezbatere și  la
vot.”
 Pleșa Gabriel: ”Și acum vă prezint următoarea

         ORDINE DE ZI:



 1.  Proiect  de  hotărâre  privind aprobarea devizului  general  și  a  indicatorilor
tehnico-economici actualizați pentru realizarea obiectivului de investiții: „Eficiență
energetică și confort sporit în cadrul Căminului rezidențial pentru persoane vârstnice
din  Alba  Iulia”  aprobați  prin  Hotărârea  nr.  279/2022  a  Consiliului  Local  al
Municipiului Alba Iulia  
 2. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului Înființare Centrulul de zi
pentru copii aflaţi în situaţie de risc de separare de părinţi „Sf. Stelian” Alba Iulia și a
cheltuielilor legate de proiect
 3.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea documentatiei  faza  D.A.L.I.  și  a
indicatorilor  tehnico-economici   pentru   realizarea  obiectivului  de  investiții:
„EXTINDERE PE VERTICALĂ CLĂDIRE EXISTENTĂ PRIN AMENAJAREA
UNUI CENTRU PENTRU PERSOANE VULNERABILE” 
 4.  Proiect  de  hotărâre  privind  neasumarea  responsabilității  organizării  și
derulării procedurilor de atribuire a contractelor/acordurilor - cadru pentru achiziția
produselor  și  a  contractelor/acordurilor  -  cadru  de  prestare  a  serviciilor  pentru
derularea măsurilor educative, aferente Programului pentru școli al Uniunii Europene
pentru perioada 2023 - 2026
 5. Proiect de hotărâre privind participarea Municipiului  Alba Iulia în cadrul
proiectului  “Consolidarea  și  valorificarea  potențialului  turistic  al  Râului  Mureș,
Municipiul Alba Iulia”, cod SMIS 156277 
 6. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Alba Iulia în
cadrul  proiectului  CRESCENDO -  Consorțiul  REgional  pentru Suport  în  Carieră,
Educație Nonformală,  Duală și  tehnOlogică Alba în vederea finanțării  acestuia  în
cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență al României, de aprobare a Notei
de fundamentare a investiției și a cheltuielilor legate de proiect 

7.  Proiect  de hotărâre privind  trecerea din domeniul  privat  al  municipiului
Alba Iulia în domeniul public al municipiului Alba Iulia a unui imobil situat în Alba
Iulia pe strada Târgului, FN.
 

1.  Proiect  de  hotărâre  privind aprobarea devizului  general  și  a  indicatorilor
tehnico-economici actualizați pentru realizarea obiectivului de investiții: „Eficiență
energetică și confort sporit în cadrul Căminului rezidențial pentru persoane vârstnice
din  Alba  Iulia”  aprobați  prin  Hotărârea  nr.  279/2022  a  Consiliului  Local  al
Municipiului Alba Iulia
 Se  dă  cuvântul  doamnei   Maria  Seeman  –  manager  public   -  care  prezintă
proiectul de hotărâre precum şi raportul de specialitate. 
 Se dă cuvântul doamnei Nanu Dana Elisabeta  - secretar comisie -  care prezintă
raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-
sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Nanu Dana Elisabeta: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 
  Maria  Seeman:  ”În  contextul  apariției  promulgării  legii  39/2022  pentru
completarea articolului 291, alineatul  3 din legea 227/2015 privind codul fiscal,  s-a



propus ca pentru încurajarea investițiilor în resurse regenerabile  să se modifice TVA-ul
de la cota de 19% la 5%. Și având în vedere faptul că s-au majorat  prețurile  din
perioada aprobării indicatorilor tehnico-economici prin Dali și  momentul actual, când
vom  da  drumul  la  achiziția  pentru  proiectare  și  execuție,  se  propune  ca  această
modificare a TVA-ului să vină de fapt în sprijinul municipiului Alba Iulia ca beneficiar
eligibil  și  să  susținem din  contribuția  nerambursabilă  din  partea  Inovation  Norway
această majorare de preț aferentă valorii fără TVA.„
 Stanciu Alin Gheorghe: „Supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru?
Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  19  voturi  pentru  Bucureștean
Narcisa  Ioana,  Dumitru  Nicolae  Alexandru,  Filimon  Marius,  Florea  Victor  Paul,
Fulea Ioan, Gavrilă Paven Ionela, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, Marean Claudiu,
Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa,
Popescu Emil Antoniu, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu
Raul Sebastian, Vîlcan Marcela.”  
 
 S-a adoptat Hotărârea nr.  66/2023

 2. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului Înființare Centrulul de zi
pentru copii aflaţi în situaţie de risc de separare de părinţi „Sf. Stelian” Alba Iulia și a
cheltuielilor legate de proiect
 Se dă cuvântul doamnei  Claudia Cânța – șef Serviciu investiții  - care prezintă
proiectul de hotărâre precum şi raportul de specialitate. 
 Se dă cuvântul doamnei Nanu Dana Elisabeta  - secretar comisie -  care prezintă
raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-
sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Nanu Dana Elisabeta: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 
  Claudia Cânța: ”Am considerat oportun să venim în sprijinul comunității care are
nevoie  de  speijinul  municipiului  Alba  Iulia  pe  parte  de  componentă  soacială.  Am
identificat o clădire. Clădirea în care funcționează Centrul Social Sfânta maria de pe
Arnsberg, pe care dorim să o extindem pe verticală. Indicatorii sunt prezentați în anexă.
Extinderea  pe  verticală  constă  într-o  suprafață  construită   de  359  mp  cu  scopul
amenajării acestui centru.”
 Nanu Dana Elisabeta: ”Felicit colegii care au lucrat la acest proiect.”
 Stanciu Alin Gheorghe: „Supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru?
Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  19  voturi  pentru  Bucureștean
Narcisa  Ioana,  Dumitru  Nicolae  Alexandru,  Filimon  Marius,  Florea  Victor  Paul,
Fulea Ioan, Gavrilă Paven Ionela, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, Marean Claudiu,
Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa,
Popescu Emil Antoniu, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu
Raul Sebastian, Vîlcan Marcela.”  
 
 S-a adoptat Hotărârea nr.  67/2023



 3.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea documentatiei  faza  D.A.L.I.  și  a
indicatorilor  tehnico-economici   pentru   realizarea  obiectivului  de  investiții:
„EXTINDERE PE VERTICALĂ CLĂDIRE EXISTENTĂ PRIN AMENAJAREA
UNUI CENTRU PENTRU PERSOANE VULNERABILE”
 Se dă cuvântul doamnei  Delia Cristescu – director Direcția de Asistență Socială  -
care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul de specialitate. 
 Se dă cuvântul doamnei Nanu Dana Elisabeta  - secretar comisie -  care prezintă
raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-
sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Nanu Dana Elisabeta: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 
 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  -
care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru
administraţie  publică  locală,  juridică  şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme  ale
minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a
avizat  favorabil acest proiect de hotărâre.
 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre
și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  
  Delia Cristescu: ”Ne propunem să aducem un serviciu social nou în oraș. Este un
centru de zi pentru copii  la o altă categorie. De la 14 ani în sus. Este foarte util acest
proiect. Am găsit linia de finanțare. Ne propunem extinderea pe verticală a actualului
centru. Termenul maxim este 31 decembrie 2024. Ca obiectiv, numărul de copii – 42.
Proiectul este făcut după modelul impus de ghid. Valoarea proiectului este un pic mai
mare. 2801540 mii lei cu TVA, pentru că avem cheltuieli suplimentare față de Dali.
Termenul de depunere este poimâine.”
 Stanciu Alin Gheorghe: „Supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru?
Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  19  voturi  pentru  Bucureștean
Narcisa  Ioana,  Dumitru  Nicolae  Alexandru,  Filimon  Marius,  Florea  Victor  Paul,
Fulea Ioan, Gavrilă Paven Ionela, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, Marean Claudiu,
Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa,
Popescu Emil Antoniu, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu
Raul Sebastian, Vîlcan Marcela.”  
 
 S-a adoptat Hotărârea nr.  68/2023
 
 4.  Proiect  de  hotărâre  privind  neasumarea  responsabilității  organizării  și
derulării procedurilor de atribuire a contractelor/acordurilor - cadru pentru achiziția
produselor  și  a  contractelor/acordurilor  -  cadru  de  prestare  a  serviciilor  pentru
derularea măsurilor educative, aferente Programului pentru școli al Uniunii Europene
pentru perioada 2023 – 2026
 Andreea  Giurgiu:  ”Este  un  program  prin  care  elevii  de  grădiniță  și
învățământul primar și gimnazial beneficiază de fructe, legume, lactate, produse de
panificație. Având în vedere faptul că el a fost organizat și în anii anteriori de către



Consiliul  Județean,  apreciem  oportunitatea  organizării  în  continuare  în  aceleași
condiții tot la nivel județean. Deci, programul să fie organizat tot de către Consiliul
Județean.”
 Sandu Cornel Stelian: ”În comisie avizul a fost favorabil.”
 Nanu  Dana  Elisabeta:  ”Am  văzut  în  adresa  Consiliului  Județean  că  ei
recomandau  să  o  facem noi  la  nivel  local,  că  așa  am putea  achiziționa  produse
locale.”
 Bucureștean Narcisa Ioana: ”Nu, doamna Nanu! Dacă ai ști de unde vin! Vin
din toate părțile țării! Cornul și biscuții sunt sub orice critică!”
 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Dragii mei colegi! Dacă se face o licitație, cum îl
împiedici pe cel care vine din Rădăuț?”
 Bucureștean Narcisa Ioana: ”În Sebeș se face local. Trebuie să ne uităm un pic
și la calitate, mai ales că e vorba de copii.”
 Alin Stanciu: ”La licitație poate veni oricine. Dar să asigure calitatea.”
 Nanu Dana Elisabeta: ”Nu am înțeles fraza celor de la Consiliul Județean.”
 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Dacă se face local, probabil că nu va mai fi aceeași
cantitate și unii nu vor mai fi interesați să participe la licitație pe o cantitate mică.”
 Pleșa  Gabriel:  ”Cred  că  e  mai  bine  să  lăsăm această  licitație  la  Consiliul
Județean. Pentru că se obține un preț mai bun. Decizia este la dumneavoastră.”
 Nanu Dana Elisabeta: ”Eu  am vrut doar să mă lămuresc  cu ceea ce înseamnă
fraza din adresa dânșilor.”
 Marius Filimon: ”Exact cum spunea și domnul Tudorașcu. Nu poți să oprești
pe cineva să vină la licitație. În caietul de sarcini se pot pune condiții, de la igienă
până la avizele de care au nevoie furnizorii. Va trebui să studiem caietul de sarcini.”
 Dumitru Nicolae Alexandru: ”În condițiile în care am primit aceste informații,
aș dori să depun un amendament pentru amânarea acestui proiect și pentru a consulta
o ofertă astfel încât elevii din școlile noastre să primească cele mai bune produse.”
 Andreea  Giurgiu:  ”Vreau  doar  să  spun  că  până  în  10  februarie  trebuie  să
trimitem  Consiliului Județean cu asumarea sau neasumarea.”
 Nanu Dana Elisabeta: ”Spuneți-mi ce înseamnă asumare sau neasumare.”
 Marcel Jeler: ”Din adresa lor, mie personal mi s-a părut  că ei așteaptă acceptul
Consiliului local  de a porni ei licitația. Adică, de neasumare.”
 Corina  Rotar:  ”Noi  putem  interveni  asupra  caietului  de  sarcini?  Domnul
primar?”
 Pleșa Gabriel: ”Da.”
 Nanu Dana Elisabeta: ”Dacă îl facem noi.”
 Marius Filimon: ”Am vorbit la Consiliul Județean. Dintre toate uat-urile doar
Râmețul  au votat să își asume ei să facă licitație. Cred că ar trebui să mergem pe
chestia generală cu Consiliul Județean până la urmă. Doar Râmețul au chestia aceasta
cu asumarea.”
 Pleșa Gabriel: ”Eu propun o soluție de mijloc. Să intrăm în licitația mare a
Consiliului Județean pentru preț. Și o să fac o adresă scrisă  ca să vedem acel caiet de
sarcini.”
 Nanu Dana Elisabeta: ”În caietul de sarcini se pot interzice subcontractorii?”
 Alin Stanciu: ”Nu se poate așa ceva.”



 Lupea Ioan Gabriel: ”Eu propun implicarea Primăriei la a verifica produsele
acestea prin școli.”
 Alin Stanciu: ”Dacă noi facem licitația, mai avem timp?”
 Pleșa Gabriel: ”Sigur că da. Eu zic că suntem acoperiți.”
 Gavrilă Paven Ionela: ”Nu putem să amânăm până când avem o situație clară?”
 Pleșa Gabriel:  ”Putem dar cu condiția ca până vineri să facem o ședință de
îndată. Eu aș zice să supuneți la vot amânarea.”
 Gavrilă  Paven  Ionela:  ”Dacă  se  merge  pe  varianta  aceasta,  la  următoarea
ședință  să avem și o variantă de caiet de sarcini.”
 Alin Stanciu: ”Supun la vot  amendamentul domnului Dumitru de amânarea
acestui proiect?”
 ”Fiind supusă la vot, propunerea de amânare a fost votată cu 18 voturi pentru
Bucureștean  Narcisa  Ioana,  Dumitru  Nicolae  Alexandru,  Filimon  Marius,  Florea
Victor  Paul,  Fulea  Ioan,  Gavrilă  Paven Ionela,  Horșa  Ionuț,  Lupea  Ioan Gabriel,
Marean  Claudiu,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru  Gabriel,  Nanu  Dana  Elisabeta,
Oltean Sabina Larisa, Popescu Emil Antoniu, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian,
Stanciu Alin, Vîlcan Marcela și o abținere Tudorașcu Raul Sebastian.”  
 

 5.  Proiect de hotărâre privind participarea Municipiului  Alba Iulia în cadrul
proiectului  “Consolidarea  și  valorificarea  potențialului  turistic  al  Râului  Mureș,
Municipiul Alba Iulia”, cod SMIS 156277 

Se  dă  cuvântul  doamnei   Maria  Seeman  –  manager  public   -  care  prezintă
proiectul de hotărâre precum şi raportul de specialitate. 
 Se dă cuvântul doamnei Nanu Dana Elisabeta  - secretar comisie -  care prezintă
raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-
sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Nanu Dana Elisabeta: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 
 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  -
care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru
administraţie  publică  locală,  juridică  şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme  ale
minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a
avizat  favorabil acest proiect de hotărâre.
 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre
și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  
  Maria Seeman:  ”De data aceasta prezentăm proiectul recent aprobat , al cărui
contract a fost deja semnat. Indicatorii tehnico-financiari  au fost deja aprobați în ședință
de consiliu. De data aceasta aprobăm participarea și aprobarea efectivă a implementării
proiectului la valoarea totală 623585,75  lei, valoare cu TVA și o contribuție proprie de
229991,38 lei. Este vorba de continuarea inițiativelor de valorificare a malului râului
Mureș. O zănă de 14900 mp.”
 Stanciu Alin Gheorghe: „Supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru?
Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  19  voturi  pentru  Bucureștean



Narcisa  Ioana,  Dumitru  Nicolae  Alexandru,  Filimon  Marius,  Florea  Victor  Paul,
Fulea Ioan, Gavrilă Paven Ionela, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, Marean Claudiu,
Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa,
Popescu Emil Antoniu, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu
Raul Sebastian, Vîlcan Marcela.”  
 
 S-a adoptat Hotărârea nr.  69/2023

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Alba Iulia în
cadrul  proiectului  CRESCENDO -  Consorțiul  REgional  pentru Suport  în  Carieră,
Educație Nonformală,  Duală și  tehnOlogică Alba în vederea finanțării  acestuia  în
cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență al României, de aprobare a Notei
de fundamentare a investiției și a cheltuielilor legate de proiect 
 Se  dă  cuvântul  doamnei   Maria  Seeman  –  manager  public   -  care  prezintă
proiectul de hotărâre precum şi raportul de specialitate. 
 Se dă cuvântul doamnei Nanu Dana Elisabeta  - secretar comisie -  care prezintă
raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-
sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Nanu Dana Elisabeta: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 
 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  -
care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru
administraţie  publică  locală,  juridică  şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme  ale
minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a
avizat  favorabil acest proiect de hotărâre.
 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre
și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  
  Maria  Seeman:  ”Este  un  program  de  finanțare  prin  PNRR  gestionat  prin
Ministerul  Educației.  Sunt  câteva  amendamente  care  se  impun  la  forma  actuală  a
proiectului.  Respectiv  preambulul   se  impune  a  fi  modificat.  Au  fost  câteva  erori
materiale. Respectiv a fost invocată legea 278/2002 în loc de legea 178 cât este corect.
Ordinul Ministerului Educației   din preambul trebuie scos. Ordinul nr. 3554/2017. A
fost  abrogat.  De  asemenea,  ordinul  6216  tot  a  Ministerului  Educației   se  repetă.
Propunem să  fie  scos  dintr-o  parte.  Și  să  se  adauge ordinul  Ministerului  Educației
6253/2022 privind acordarea schemei de minimis.
 De asemenea,  se  impune să  precizez faptul  că   odată  cu intrarea Consiliului
Județean  în  parteneriat,  anexele  2,  4  și  5  vor  suferi  o  mică  modificare  în  sensul
introducerii Consiliului Județean ca partener cu cofinanțarea asumată de 6 milioane lei.
La partea de descriere a obligațiilor partenerului Consiliul Județean  se va menționa
strict  cofinanțarea de șase milioane lei  iar la partea de drepturi  vor fi aceleași ca și în
cazul celorlalte  uat-uri partenere.
 De asemenea,  legat  de  CF-urile  indicate  în  consorțiu,  sunt  2  CF-uri.  Locația
propusă pentru consorțiu este în spatele magazinului Selgros, lângă terenul unde va fi
construit noul  teren, respectiv 18852 mp sunt puși la dispoziția acestui proiect. Minimul
pe care ar trebui să îl avem pentru a fi eligibil  este 20 mii mp. Așadar, din CF-ul aferent



terenului unde se va construi noul tribunal se propune ca spațiul dedicat zonelor verzi să
fie completat și introdus și în cazul acestui proiect, respectiv 1148 mp. Și atunci, se
impune rectificarea suprafaței totale pusă la dispoziția proiectului  de la 21 mii mp la
suprafața de 20 mii mp.”
 Stanciu Alin Gheorghe: „Supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru?
Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  16  voturi  pentru  Bucureștean
Narcisa  Ioana,  Dumitru  Nicolae  Alexandru,  Filimon  Marius,  Florea  Victor  Paul,
Fulea Ioan,   Horșa Ionuț,  Lupea  Ioan Gabriel,  Marean Claudiu,  Medrea Bogdan,
Medrea Petru Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta,  Oltean Sabina Larisa,  Popescu Emil
Antoniu,   Sandu  Cornel  Stelian,  Stanciu  Alin,  Tudorașcu  Raul  Sebastian,  Vîlcan
Marcela. Doamna consilier  Gavrilă Paven Ionela și doamna consilier Rotar Corina
nu au participat la dezbatere și la vot.
 
 S-a adoptat Hotărârea nr.  70/2023

7. Proiect  de hotărâre privind  trecerea din domeniul  privat  al  municipiului
Alba Iulia în domeniul public al municipiului Alba Iulia a unui imobil situat în Alba
Iulia pe strada Târgului, FN.

Se dă cuvântul domnului Alexandru Nicola – șef Serviciu public comunitar pentru
cadastru  și  agricultură   -  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre  precum şi  raportul  de
specialitate. 
 Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi
privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Alexandru Nicola: ”Este vorba de un teren de 18852 mp pe care dorim să îl
trecem din domeniul privat al municipiului Alba Iulia în domeniul public. Este pe strada
Târgului.”
 Stanciu Alin Gheorghe: „Supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru?
Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  16  voturi  pentru  Bucureștean
Narcisa  Ioana,  Dumitru  Nicolae  Alexandru,  Filimon  Marius,  Florea  Victor  Paul,
Fulea Ioan,   Horșa Ionuț,  Lupea  Ioan Gabriel,  Marean Claudiu,  Medrea Bogdan,
Medrea Petru Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta,  Oltean Sabina Larisa,  Popescu Emil
Antoniu,   Sandu  Cornel  Stelian,  Stanciu  Alin,  Tudorașcu  Raul  Sebastian,  Vîlcan
Marcela. Doamna consilier  Gavrilă Paven Ionela și doamna consilier Rotar Corina
nu au participat la dezbatere și la vot.
 
 S-a adoptat Hotărârea nr.  71/2023
 
 Alin Stanciu: ”Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu sunt, declar şedinţa închisă.”

Alba Iulia,  7 februarie 2023



           PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                        SECRETAR general
                        Consilier                                                     Marcel Jeler 
                         Alin Stanciu

 


